

HOUSE OF COMMONS

Thursday, May 5, 1870

The Speaker took the chair at three o'clock.

SUPPLY

The House went into Committee of Supply, Hon. Col. Gray in the chair.

On item of \$2,146.41 to meet the amount required to cover expenditure for printing, binding and distributing laws for the remainder of the year,

Hon. Sir Francis Hincks explained that the sum was a vote for expenses which were not taken into consideration last year.

Mr. Mackenzie said the charges for distributing seemed extravagant, the cost of carting from the Departments alone being \$1,200. He asked that a statement should be furnished of the actual cost of printing done under contract; and other charges should be brought up before the item came up for concurrence.

Hon. Sir Francis Hincks promised this should be done.

Item carried.

Items of \$25,000 to meet the expenditure on account of the construction of lighthouses for the river St. Lawrence, in advance of \$10,000 in the Estimate for 1870-71; \$4,916 for lighthouse and coast service in New Brunswick; \$20,000 for protection of fisheries and marine police, in advance of vote for 1870-71, and \$6,963 to cover the expenditure for fishing services in Ontario, Nova Scotia and New Brunswick, over estimated expenditure, were carried.

On the item \$9,661 to pay the Board of Trade of Montreal for expenses incurred in the appointment of Official Assignees in connection with the Insolvency Act of 1869,

Mr. Mackenzie said that duty was fulfilled by Boards of Trade in all parts, and no exception should be made in favour of Montreal.

Hon. Mr. Wood said the result of that item would be that Boards of Trade in other cities would make similar charges.

Hon. Sir Francis Hincks said the services performed in Montreal were very numerous.

CHAMBRE DES COMMUNES

Le jeudi 5 mai 1870

L'Orateur ouvre la séance à trois heures.

SUBSIDES

La Chambre se forme en Comité des Subsidés que préside l'honorable colonel Gray.

Au sujet du crédit de \$2,146.41 pour couvrir les dépenses d'imprimerie, de reliure et de mise en distribution des textes de lois pour le reste de l'année,

L'honorable sir Francis Hincks explique qu'il s'agit d'un crédit pour des dépenses non prévues au budget de l'an dernier.

M. Mackenzie prétend que les dépenses de mise en distribution sont extravagantes, le coût du transport seulement aux différents ministères étant de \$1,200. Il demande que le coût actuel du contrat d'impression, de même que le montant des autres dépenses, soient connus avant l'adoption du présent article.

L'honorable sir Francis Hincks promet qu'il en sera ainsi.

Crédit adopté.

Adoption du crédit de \$25,000 pour couvrir les coûts de construction de phares sur le fleuve Saint-Laurent, montant anticipé de \$10,000 sur les prévisions de 1870-1871; \$4,916 pour le service des phares et de garde-côte au Nouveau-Brunswick; \$20,000 pour la protection des pêches et la Police Maritime, soit une avance sur les crédits votés pour l'année 1870-1871, et \$6,963 pour couvrir les frais des services de pêche en Ontario, en Nouvelle-Écosse et au Nouveau-Brunswick, en plus des montants prévus.

Étude d'un crédit de \$9,661 pour rembourser la Chambre de Commerce de Montréal des dépenses subies par la désignation de syndics officiels relativement à la loi de 1869 donnant droit au bénéfice de la liquidation judiciaire.

M. Mackenzie explique que cette responsabilité était assumée partout par les Chambres de Commerce, et que Montréal ne devait pas faire exception.

L'honorable M. Wood prétend que l'adoption d'un tel crédit inciterait les Chambres de Commerce d'autres villes à présenter des comptes semblables.

L'honorable sir Francis Hincks réplique que la Chambre de Commerce de Montréal rendait